
 

Protokoll nr 9 fört vid ordinarie styrelsemöte 

Mellansvenska avdelningen  

Måndag 04 oktober 2021 kl. 19.00 via Teams 

 
Närvarande: Christina Sohlman ordf.  

  Carina Enberg 

   Sussi Broman 

   Cecilia van der Meulen 

   Caroline Arogén 

   Anna Malmström 

   Marthe Norström 

 Mia Borg 

 

Anmält förhinder:   

 

§ 110 Mötets öppnande 

 Ordförande Christina Sohlman öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

  

§ 111 Val av sekreterare för mötet  

 Till sekreterare för mötet valdes Cecilia van der Meulen. 

 

§ 112 Fastställande av Dagordning 

 Dagordningen fastställdes. 

 

§ 113 Val av justerare 

 Till att utöver ordförande justera dagens protokoll valdes Anna Malmström. 

 

§ 114 Tidigare protokoll/beslutsuppföljning 

 Det konstateras att det sedan länge beslutade inköpet av funktionärsjackor är 

 genomfört, så även inköpet av ett stort tält till utställningarna. 

 Det tidigare protokollet lades därefter till handlingarna. 

   

§ 114 a Beslut fattade mellan styrelsemöte 

  Inget att rapportera.  

   

§ 115 Ekonomi/inköp 

 Information med anledning av revisorernas mail. 

 Ordförande och kassören informerar styrelsen om orsaken till revisorernas mail 

som styrelsen mottagit och den rådande situationen. 

 



Rutiner för ekonomisk rapportering och återkoppling till revisorer, sektioner och 

styrelsen. 

 Diskussion om hur styrelsen skulle kunna avlasta kassören.  

 Ett förslag som skulle underlätta är om ombud och sektioner kan få ”titt access” 

 till bankkontot för att själva kunna kontrollera att betalningar inkommit till sina 

aktiviteter/kurser.  

Kassören återkommer med hur man gör detta på bästa sätt. 

 

 Kassören önskar en aktivitetsöversikt över samtliga planerade kurser och 

 aktiviteter inom avdelningen, vilket även är bra för resten av styrelsen, för att 

 vara förberedd på kommande inbetalningar.  

Carina Enberg meddelade att detta redan fanns både på hemsidan och under 

evenemang på FB.  

Dock krävs det att alla ombud och sektioner då själva uppdaterar sina FB-sidor. 

 

 Carina Enberg lämnar en lägesrapport från Stockholms- och Lägersektionen. 

  Kassören, Anna, deltar på eget önskemål inte under punkten. 

  

Genomgång av ekonomiska rutiner   

 Beslutas att styrelsen och revisorerna ska ha den ekonomiska rapporteringen 

(Balans och resultaträkning) 15:e varje månad för den närmast föregående 

månaden, önskvärt med förklaringar från kassören vid särskilda händelser. 

Ordförande ansvarar för att säkerställa detta. 

 Frågor och funderingar om vad det olika posterna innehåller ställs löpande till 

 kassören.  

   

 Revisorerna vill löpande ha en mer utförlig information om det ekonomiska 

 läget, inte minst i förhållande till budget, samt att detta även ska framgå i  

 protokollen.  

 

 Fullmakt till skattekontot  

 Beslut taget på att ordförande också ska ha inloggning till Skattekonto.  

Punkten ska vara klar till 20 oktober. 
 

 

§ 116 Utställning/Exteriörbedömning 

Historik:  

Utställningen i Gubbängen gick mycket bra, lite få pudlar men många 

anmälningar av övriga raser. 

Mycket uppskattning efteråt via sociala media från både deltagare och 

ringsekreterare. 

Även utställningen i Hammarskog blev en bra dag med många anmälningar och 

stor tur med vädret. 

Kommande: 

Till Eskilstuna 20 november som har sista anmälningsdag 01 nov har vi redan 

fått in ganska många anmälningar, vilket ser lovande ut. 

Ordförande har ansökt om att få ändra utställningen i Askersund till Gimo 2022. 

Alla utställningar 2022 ligger uppe på hemsidan. 

Uppförande och hantering av hundar av domare och ringsekreterare: 



 

Marthe redogör för de klagomål som har kommit till styrelsens kännedom  

under och efter utställningen i Hammarskog. 

Ordförande informerade om att hon pratat med en del utställare samt med 

ringsekreterarna i den aktuella ringen om hur de upplevde dagen och situationen. 

Ordförande har även varit i kontakt med SKK angående mätresultaten. 

 

§ 117 Aktiviteter/utbildning 

Inget att rapportera. 

Diskussion om olika teman för webinarium under vintern 

 

§ 117a Verksamhetskonferensen 2022 

Punkten ligger kvar som påminnelse till styrelsen. 

 

§ 118 PudelNytt/Hemsidan/Kalendern/Facebook 

Facebook rullar på och är uppdaterad, vi har många besökare.  

Alla aktiviteter ligger nu under evenemang vilket är mycket uppskattat samt 

även på första sidan. 

Alla sektioner och ombud uppmanas lägga upp sina aktiviteter på sina 

respektive Facebook sidor bland annat för att de ska synas på den gemensamma 

kalendern. Carina är behjälplig med råd och stöttning om så behövs. 

Hemsidan. Webbgruppen har enats om en kalender som förhoppningsvis 

kommer ganska snart. 

Nästa manusstopp för PudelNytt är 01 november där styrelsepresentation ska 

ingå, Caroline ”Line” Arogén  mailar runt information om denna.  

 

 

§ 119 Inkomna skrivelser 

 för tiden 2021-08-17 – 2021-10-03 

 

1. Tage Laijronsdotter Minnesanteckningar från Stockholmssektionen 

  (20210826) 

2. Pudelklubbens  Saknade underlag avs. hyra och el 2021 (20210826)

 Stockholmssektion  

 3. Vice ordf. CS vb: Remiss – förslag till nya typstadgar för SKK:s  

  medlemsorganisationer  (20210901) 

4. Svenska Pudelklubben Information från CS till avdelningarna (20210903) 

5. Lena Petri    vb: Utställningsadministration – bekräftelse per  

  epost Katalog för PC/Intern  (20210907)  

6. Sonja Hagelberg Utdrag ur SKK protokoll inför SPK CS möte  

   14 september ( 20210915) 

7 Sonja Hagelberg SPK CS protokoll 9 och 10 2021 (20210915) 

8. Sekr. Norra Protokoll 5 Norra (20210915) 

9. Madeleine Bergendahl Halvårsrapport (20210921) 

10. Anki.S Ny adress (20210924) 

11. Lena Petri fwd: Beslut från Disciplinnämndens sammanträde  



   20210927 (20210929) 

12. Madeleine Bergendahl Revision (20211001) 

13. Anita Billeskalns fwd: SPK Västra protokoll 7 (20211001) 

14. Lena Petri fwd: Nya anvisningar för verksamhet vid s.k. 

  hundförbudstiden (20211001) 

 

Styrelsen har tagit emot och läst inkomna skrivelser.  

Sekreteraren säkerställer att hela styrelsen får ta del av samtliga inkomna skrivelser.  

 

  
§ 120 Rapporter 

Medlemsantalet har glädjande nog ökat igen. Kul! 

Varje avdelning inom SPK har numera ett antal mentorer, i stället för de tidigare 

”kloka gummorna” och dess finns presenterade på CS hemsida och kommer 

framöver även att finnas på avdelningarnas respektive hemsidor. 

 

 

§ 120b Rapport från sektioner, ombud och BPH 

- Stockholm sektionen har en väldigt stor efterfrågan på alla sina kurser och 

har fått ett enormt bra gensvar.  

- Gotlands pudlarna har haft en promenad och ska snart ha en till. Det finns 

även planer på en klippkurs. 

- Lägersektionen har vintervila. Nästa år blir lägret v.29 pga. Agility SM som 

är v.28. 

- SörmlansPudlarna har haft en trevlig klippkurs och promenader under 

hösten. 

- SydnärkePudlarna har ringträning en gång i veckan. Samt även kurs i 

pälsvård och hur man rakar nos och tassar. 

- Roslagssektionen har en lydnadskurs, planerar en valpkurs samt även en 

klippkurs (vardagsklippning).    

- UppsalaPudlarna har haft Ringträning och under hösten kommer en kurs i 

vardags pälsvård och en i vardagsklippning, samt Pudel Promenader. 

- Östergötland, ingen rapport. 

- BPH det sista på lördag 09 oktober med 9 anmälda storpudlar och en dvärg.  

 

§ 121 Övriga frågor 

  Inbjudan till valberedningen. 

  Sekreteraren ombesörjer att valberedningen bjuds in till novembermötet 

 

  CS Verksamhetskonferens 13–14 november 

  Diskussion om vilka från styrelsen som ska/kan delta, i skrivande stund är  

 antalet delegater oklart. 

 

§ 122 Nästa möte  

Nästa styrelsemöte 07 november kl.19.30 via Teams 

  Lördag 04 december kl.11.00 för ett arbetsmöte i Vallentuna. 



 

§ 123 Avslutning 

 Ordförande avslutade mötet. 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

……………………………………………….. 

Cecilia van der Meulen 

 

 

Justeras 

 

 

……………………………………  ………………………………………… 

Christina Sohlman   Anna Malmström 

 

 

 

 

 

 

 


